
Verslag ouderraadpleging TSO 
 

Op 13 mei 2019 heeft een eerste ouderraadpleging plaatsgevonden. Aanwezig waren de (meeste) 

klassenouders, de oudergeleding van de MR, juf Betty en juf Corine adjunct. Er werd gesproken over 

wat goed en minder goed gaat op de tussenschoolse opvang van Brood & Spelen. 

Wat goed gaat: 

 De communicatie is verbeterd met de nieuwe regiomanager en coördinator. 

 Fijn dat er een enquête is uitgezet.  

 Kinderen zijn veilig. 

 Fijn dat stagiaires meedraaien. Dat zijn bekende gezichten voor de kinderen en zij hebben 

affiniteit met de kinderen en de school en pedagogische kwaliteiten. 

Wat niet goed gaat: 

 De app die op advies van Brood en Spelen werd gedownload werd door de organisatie zelf 

niet gebruikt. Hierdoor klopten facturen niet, afmeldingen werden niet verwerkt. 

 De enquête is niet bij alle ouders aangekomen. 

 Jammer dat de enquête alleen over de ervaring van de kinderen gaat. 

 Geen professionals in de groep en dat merk je. 

 Het overblijven is duur terwijl er ouders voor de groep staan. 

 Er is geen inzicht in hoe ver je bent met de strippenkaart. 

Vanuit de kinderen: 

 Te kort buiten. 

 Niet uitgedaagd. 

 Korte tijd om te eten. 

 Saai, ik mag alleen maar kleuren. 

 Elke overblijfkracht heeft eigen regels, bij voorbeeld over stilte of spelen. 

 Spelletjes zijn incompleet. 

Over de school: 

Jammer dat de meedenkavond over de TSO toentertijd is afgezegd in verband met te weinig 

aanmeldingen. Het onderwerp van de avond was de aanpassing van het continurooster en wat dit 

betekent voor de leerkrachten, kinderen en ouders. Mogelijk was dit onduidelijke communicatie wat 

betreft het onderwerp. 

Conclusie: 

 Het is een goed besluit geweest over te gaan op overblijven.  

 Andere mogelijkheden zijn niet of moeilijk te realiseren: 5-gelijke dagenrooster/leerkrachten 

die eten met de leerlingen/andere aanbieders/bestuursbreed aanbieden. 

 Als we dan toch met een organisatie moeten werken, dan maakt het niet uit of dat Brood & 

Spelen is of een andere. 

 Als er een nieuwe regeling komt, dan mag dat niet duurder zijn dan het nu is. 

 Juf Betty gaat bij de Bavinckschool informeren hoe zij de overblijf organiseren. 



 Het is niet zo dat het overblijven vooral op ouders draait. Het gaat om vier tot vijf ouders, 

aangevuld met krachten van buitenaf, stagiaires en leerkrachten. 

 De organisatie loopt op zich aardig, maar als er drie ouders opzeggen dat geeft dat gelijk een 

groot probleem. 

Een volgende ouderraadpleging zal gaan over de communicatie en informatievoorziening door 

middel van de website, SocialSchools en de nieuwskrant. De klassenouders vragen een andere ouder 

uit de betreffende groep, de datum wordt nog bekend gemaakt. 


